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To: IEEE @minvws.nl]
From: - BD/DGC-19

Sent: Mon 1/11/2021 7:49:26 AM

Subject: FW: DOC-19 vandaag

Received: Mon 1/11/2021 7:49:28 AM

Van: - BD/DGC-19

Verzonden: maandag 11 januari 2021 08:49

Aan: [JIE - so/06c-19 JERE @minjenv.ni>; [EEE - so/pcc-19 JEEEH@minjenv.nl>
Onderwerp: RE: DOC-19 vandaag

Hoi TERED

Dank voor je signaal. De link heb ik bij EE en RE opgevraagd.
Groet,

van: IESE. - o/06c-19 JERERl@minjenv.nl>
Verzonden: maandag 11 januari 2021 08:42

Aan: EXER. - 80/0619 JERE @minjeny.ni>;
- 80/DGC-19EERE@ minjenv.nl>

Onderwerp: RE: DOC-19 vandaag

DOC is om 10.00 uur

Hebben julie de link daarvoor?

van: IEEE. - 80/0619 JEEER@minjen.nl>
Verzonden: maandag 11 januari 2021 08:24

Aan: [JEXEE - 80/06 C-19 JERER@minjenv.nl>; -80/06C-19 <IENEl@minjenv.nl>
Onderwerp: RE: DOC-19 vandaag

pak EEN Waren we al van plan: ik zet vanochtend in een mail de ontvangen vragen en opmerkingen op een rij
met voorstel voor reactie.

tir RE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEN - BD/DGC-19 minjenv.nl>

Datum: zondag 10 jan. 2021 9:26 PM

Aan: Feize | -BD/DGC-19JE @minjenv.nl>, -BD/DGC-19 @minjenv.nl>

Onderwerp: FW: DOC-19 vandaag

De kreeg 1k nog door

Kunnen jullie mij nog iets meegeven op de punten die schriftelijk zijn doorgegeven? Zitten daar punten in die we

meenemen of die nog even expliciet besproken moeten worden?
Dan kan ik die bij mijn inleiding nog benoemen

Thanx

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IEEE - BD/NCTV/PDC-19/10T minjenv.nl>
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Datum: zondag 10 jan. 2021 9:20 PM

.

- BD/DGC-19 <BERFEN @minjenv.nl>

Onderwerp: FW: DOC-19 vandaag

+JEE

Hierbij stuur ik je de schriftelijke reactie van namensiEgdoor m.b.t. continuiteit sectoren.

Groet,

HuesOorspronkelijk bericht-----

Von: ISNCAETRRNN -SEXETIN 10.01
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 09:50

Aan: PDC-19 NCTV - NCTV <|IEEE@n ctv minjenv.nl>
Onderwerp: Re: DOC-19 vandaag

Hala]

Vanmiddag vervalt het DOC en had ons gevraagd om alvast te reageren op het document over Continuiteit Sectoren. Ik heb zijn
mail niet.

Zou jij het voor me door willen sturen?

Hoi

Mooie stap voorwaarts in de uitwerking van deze opdracht. En goed dat je aandringt op bespreking. Het heeft misschien geen bloed-spoed, maar

het is nu nog actueel en nuttig voor de komende maanden.

Paar opmerkingen/vragen die het bij me opriep
- een definitiekwestie die volgens mij al eerder is besproken. Er wordt gesproken over de hulpdiensten. Dus Politie, brandweer etc. Ik ga ervan uit

dat we daarmee dus ook de Veiligheidsregio’s bedoelen (waar de brandweer onderdeel van is, maar ook de crisisorganisaties). Wellicht goed om
te verduidelijken

- bij sheet 8 wordt de vraag opgeworpen over sturing Kabinet versus werkgevers. Hangt samen met de kernvraag wat we hoe graag willen

bereiken? Ter vergeliijk: eerder dit jaar wilden een heel aantal van de hier bedoelde sectoren prioriteit bij testen. Dat is alleen toegekend aan zorg

en onderwijs. Die sturing op schaarste heb je dan als Kabinet in de hand. Het gevolg is ook wel dat werkgevers eigen verantwoordelijkheden
hebben en urgentie voelen. Die gaan dan alternatieve paden bewandelen om tot oplossingen te komen. Het kabinet kan verder wel goede rol

vervullen in gesprek bovenlangs. stimuleren van rolinvulling door werkgevers etc

- sheet 9: over prioritering bij vaccineren. Daar hebben we het gisteren al zijdelings over gehad bij de bespreking van de vaccinatiestrategie. Een
heel begrijpelijk idee. zeker als 1.5 mir niet uitvoerbaar is. En zoals het verwoordde. ook heel begrijpelijk dat je als wertkgever graag je
werknemers zo snel mogelijk beschermd. Wat mij betreft gaan we dit pad toch niet op. Er is schaarste en urgentie. We hebben voorlopig al moeite

om de vaccstrategie te blijven koppelen aan de 3 pijlers van het kabinet. En iedere sector zal gaan pleiten voor zijn eigen achterban met diverse

motieven (gezondheid, economisch, sociaal etc). Dit maatschappelijk debat zou ik niet willen vergroten
- sheet 11: bij punt 5 wordt quarantaine hotels als oplossing gezien voor quarantaine. Dit hebben we in diverse veiligheidsregio’s ook wel eens

toegepast. Waar liepen we tegenaan? Het is voor de arbmigranten zelf heel belangrijk dat is geregeld dat hun loon doorloopt, ze hun werk niet

kwijtraken hierdoor etc (je ziet dat ze vaak extreem athankelijk zijn, door koppeling van uitzendbureau van werk-wonen-salaris). En dat ze dat

goed nitgelegd krijgen in passende taal. Daarnaast ligt ook snel de vraag op tafel wie hotel/voorzieningen moet betalen?

Verder zitten we hier al aan de achterkant, er zijn besmettingen. Uit het rapport van ERED)kun je zien dat de woonomstandigheden vaak heel

minimaal zijn. Veel te wenig ruimte per persoon, waardoor 1.5 mir afstand houden niet mogelijk is. Zijn pleidooi was om te zorgen dat dit werd

verbeterd (eigen slaapkamer bijv). Dat is politick natuurlijk een veel weerbarstiger traject.
Verder hebben we bij traject met slachterij ervaren dat de bedrijfsart cruciaal kan zijn. Bij health checks bij binnenkomst bedrijf bijv. en ook bij
laten testen etc. Daar is ook nog winst te halen, door arbeidsmigranten zo vroeg mogelijk te begeleiden bij (milde) gezondheidsklachten

Hoop dat je er iets mee kunt. Tot volgende week weer.

Groet,
51.2e

= Op 7 jan. 2021 om 08:57 heeft PDC-19 NCTV - NCTV<|IEEEZ@1 ctv.minjenv.nl> het volgende geschreven:
>

> Beste leden van het DOC-19.
=

> Bijgevoegd de agenda en de stukken t.b.v. het DOC-19 vanmiddag.
>

> Groet.

>

-BEY
>
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>

> Programmadirectie COVID-19
> Nationaal Coordinator Terrorismebestrijding en Veiligheid

> Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is

toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor

schade. van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

>

> Ministerie van Justitie en Veiligheid
>

> This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake. you
are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent

in the electronic transmission of messages.
>

> Ministry of Justice and Security
_-

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u 1s toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met nisico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


